



Fourth Grade March Newsletter

The fourth grade team hopes that you and your children are looking forward to a wonderful Lunar New Year!

English Language Arts Student

Fourth grade students are in the midst of Test Prep in the classroom. Students are utilizing non-fiction and fiction texts in preparation for the ELA exam. In writing, students will compose pieces based upon their opinion of Christopher Columbus as either a hero or villain and cite informational text. Please encourage your child to read daily.

Social Studies: *The fourth graders are completing the Exploration Mini-Unit by learning about Christopher Columbus and his interactions with the Native American cultures. We will also be visiting the South Street Seaport Museum to understand life aboard a ship in the 15th century.*

Math: *In math, we are in the beginning of our Geometry & Measurement unit. In preparation for the state test, please have your children practice their facts by using their flash cards to find equivalent fractions as well as add, subtract and multiply fractions.*

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
			1	2 Field Trip: South Street Seaport
5	6	7	8	9
12	13	14	15	16
19	20	21	22	23
26	27	28	29	30 No School: Spring Break begins

Important Reminders for March & April

Field Trip: South Street Seaport to experience life on a ship as an explorer. Please bring in \$6.00 with the permission slips.

Spring Break: March 30th- April 6th. Return to school on April 9th

Upcoming Testing Dates: We will be sending out date reminders and tips

ELA- April 11th & 12th

Math- May 1st & 2nd



四年級三月新聞

四年級的教師們希望你和你的孩子都期待著一個美好的農曆新年！**英語語言藝術學生：**四年級的學生正在課堂上參加考試準備。學生正在利用非小說和小說文本準備英語語文考試。在寫作過程中，學生將基於他們對克里斯托弗·哥倫布的意見撰寫作品，作為英雄或惡棍，並引用信息文本。請鼓勵你的孩子每天閱讀。

社會常識：四年級學生通過了解克里斯托弗哥倫布以及他與美洲原住民文化的互動，完成了探索迷你單元。我們還將參觀南街海港博物館，了解15世紀船上的生活。

數學：在數學中，我們正開始我們的幾何與測量單位。在為狀態測試做準備時，請讓您的孩子通過使用他們的閃存卡來找到相同的分數以及加分，減分和乘數分數來練習他們的事實。

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
			1	2 旅行 南海碼頭
5	6	7	8	9
12	13	14	15	16
19	20	21	22	23
26	27	28	29	30 春假開始 不用上學

三月和四月的重要提醒

實地考察：南街海港體驗作為探險家在船上的生活。請簽許可證及入場費為6美元。

春假：3月30日至4月6日放假。4月9日重回學校

即將到來的紐約州測試日期：我們將發送日期提醒和提示

英語語文- 4月11日和12日

數學 - 5月1日和2日